



聖類斯中學
通告第 149 號 (16-17)

各位家長/監護人：

「大哥哥計劃」暨「關懷長者義工活動」2017

本校的「學生輔導組」及「慈青青年團」希望透過學長的帶領，培養學生尊敬長者的觀念，以及鼓勵他們留意社會狀況，並藉此機會發揮助人自助的精神，特此舉辦此活動。

以小組形式探訪西區的長者，包括：送贈禮物包、了解他們日常的生活狀況、簡單的家居清潔和節日佈置等，為長者增添新年的溫暖氣氛，有關活動詳情如下：

日期	2017 年 1 月 24 日(星期二)
集合時間及地點	上午 11 時 30 分，聖類斯中學一樓廣用室 (G.P. Room)
解散時間及地點	下午 4 時，聖類斯中學一樓廣用室 (G.P. Room)
活動內容	1) 義工訓練 2) 探訪西區的長者 (#探訪活動以小組形式進行，本校將會提供探訪物資#) 3) 活動檢討及分享
午膳安排	請自備午膳費用，於探訪前同學可自行外出用膳

所有應屆的大哥哥及中一學弟，**均獲邀請參加**此活動。

請填妥以下回條，並於 2017 年 1 月 11 日 (星期三) 或之前交回班主任。如有任何查詢及疑問，請致電 2546 0117 與容逸沛老師或學校社工謝少蘭姑娘。

校長
余立勳
(容逸沛老師代行)

二零一七年一月五日

回 條

通告第 149 號 (16-17)

「大哥哥計劃」暨「關懷長者義工活動」2017

余校長：

本人為學生 _____ (班別 _____ 學號 _____) 的家長/監護人，已閱悉通告第 149 號 (16-17)。本人 ***同意/不同意*** 小兒參加「關懷長者義工活動 2017」。

家長/監護人簽名： _____

家長/監護人姓名： _____

家長/監護人聯絡電話： _____

學生聯絡電話： _____

日 期： _____

*請刪去不適用者。

※ 回條請於 **2017 年 1 月 11 日(星期三)**或之前交回班主任轉交學校社工謝姑娘。 ※



ST. LOUIS SCHOOL
Circular No. 149 (16-17)

Dear Parents/Guardians,

Re: Peer Mentor Scheme – Social Service 2017

The Student Guidance Team will be organizing an activity to visit the elderly. Participants will be led by the senior forms' students. The activity aims at promoting positive attitudes towards caring for the elderly and thus cultivating a helping atmosphere in society.

Participants will be divided into small groups to visit the elderly in Western District. Simple household cleaning, distribution of small gifts and sharing will be done in this activity. Details of the activity are:

Date	24 th January, 2017 (Tuesday)
Time & Place of Assembly	11:30 a.m., G.P. Room
Time & Place of Dismissal	4:00 p.m., G.P. Room
Content	1) Volunteer Service Training 2) Visiting the elderly in Western District (#Students will be divided into small groups, and the program materials and small gifts will be prepared by our team). 3) Debriefing and Evaluation
Lunch Arrangement	Students can have lunch outside school before the visit. Please prepare your own money for lunch.

All mentors and mentees of this academic year are invited to join this activity.

Please return the following reply slip to your child's Class Teacher on or before **11th January, 2017** (Wednesday). Should you have any queries, please feel free to contact Mr. Yung Yat Pui (Pastoral Care Teacher) or Ms. Jessie Tse (School Social Worker) on 2546 0117 (school) or 2549 5106 (centre).

(Mr. Yung Yat Pui)
for the Principal

-----✂-----

Reply slip
Re: Peer Mentor Scheme – Social Service 2017

Circular No. 149 (16-17)

Dear Principal,

I ***allow/do not allow** my child _____ of Class _____ (No. _____) to take part in Peer Mentor Scheme – Social Service.

Signature of Parent/Guardian : _____
Name of Parent/Guardian : _____
Parent's/Guardian's contact Number : _____
Student's Mobile Number : _____
Date : _____

* Please delete as appropriate.

✂ Please return this reply slip to Ms Jessie Tse via Class Teacher on or before 11th January, 2017 ✂